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P R O C E S  - V E R B A L 

 

încheiat astăzi, 26.03.2021, în sedința ordinara a Consiliului Local al  orasul 

BUZIAS, județul Timiș 

 

      Sedinta a fost convocata prin Dispozitia nr. 59 din 19.03.2021 Lucrarile sedintei 

incep la ora 12.00. 

Se efectuează prezența consilierilor locali, respectiv: 

1. ALDAN FLORIAN – PETRU 

2. BAIAȘ CLAUDIU – GABRIEL 

3. CIOCLU MARIUS – ȘTEFAN  

4. CÎNDEA CRISTIAN – VASILE 

5. DIRSCHL PETER – GILBERT 

6. DEHELEAN AUREL    

7. HUDREA IOAN – DOREL 

8. KANTON IOSIF- absent 

9. LOZER LIDIA 

10. MIOC FLAVIUS – ONISIM 

11. OPAIȚ – DUGAN MIHAI – CĂTĂLIN 

12. REDAC DAN – COSMIN - absent 

13. ROSU DENISA – DIANA 

14. SAVU IULIA – DANIELA 

15. TUDUCE CRISTIAN – DAN 

    

Rezultat efectuare apel nominal : 13 consilieri locali prezenţi, lipsesc domnii consilieri locali  

Kanton Iosif (  internat în spital ) si Redac Dan Cosmin ( aflat în izolare ) .  
 

La sedinta participa Primarul orasului Buzias – ec. Sorin Munteanu  si Secretar 

general UAT – Vlada Cristina. 

Sedinta este statutară si se desfasoara in conditiile  prevazute de legislatia in vigoare 

privind  starea de alerta. 

       Presedinte de sedinta este d-ul consilier Baias Claudiu. 

Se declara sedinta deschisa. 

 

Incepem cu citirea proiectului ordinii de zi: 

 

.  

1. APROBAREA PROCESULUI  VERBAL AL SEDINTEI ANTERIOARE A 

CONSILIULUI LOCAL ORAS BUZIAS , DIN DATA DE 11.03.2021 . 

2.  PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea devizului general actualizat după 

suplimentarea Contractului de achiziție publică (Proiectare și Execuție) nr. 14.529 din data 

28.12.2018,  Actualizarea Indicatorilor tehnico-economici și a cofinanțării de la bugetul 

local pentru obiectivul de investiţii “ Reţea de canalizare în satul Silagiu, oraş Buziaş, 

judeţul Timiş”, înregistrat cu nr.  9/ 7383 din 17.03.2021. 
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Iniţiator – Primar ec. Munteanu Sorin 
3.    PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea modelelor personalizate ale 

legitimatiilor pentru alesii locali si ale semnelor distinctive ale calitatii acestora - UAT 

Buziaş, înregistrat cu nr.  11 / 7427 din 18.03.2021. 

Iniţiator – Primar ec. Munteanu Sorin              
4.    PROIECT DE HOTĂRÂRE NR. 852 /19.02.2021  privind aprobarea  modificarii  

organigramei şi a statelor de funcţii ale Aparatului propriu de specialitate al Primarului, a 

Serviciilor şi Instituţiilor Publice Locale, înregistrat cu nr. 12 / 7424/ 18.03.2021. 

Iniţiator – Primar ec. Munteanu Sorin 
5.    PROIECT DE HOTĂRÂRE privind emiterea acordului pentru realizarea obiectivului 

de investiții „STAȚIE DE RIDICARE A PRESIUNII APEI POTABILE STRADA 

FLORILOR, ORAȘ BUZIAȘ”, beneficiar S.C. AQUATIM S.A., înregistrat cu nr. 10 /  7378 

/17.03.2021. 

Iniţiator – Primar ec. Munteanu Sorin 
6.    PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea prelungirii contractului de închiriere 

nr. 8948 / 25.04.2016 locatar: Dr. Banfalvi Alina Simona, pentru spaţiul situat în Oraș 

Buziaș, str. Mihai Eminescu nr. 2 parter, fostul Dispensar Uman, înregistrat cu nr. 8 / 7160 

/09.03.2021. 

Iniţiator – Primar ec. Munteanu Sorin 
7.    PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea desemnării consilierilor  locali care vor 

avea calitatea de evaluatori în cadrul comisiei de evaluare a performanțelor profesionale 

individuale ale secretarului general al orașului Buziaş, înregistrat cu nr. 13 / 7430  din  18.03. 

2021. 

Iniţiator – Primar ec. Munteanu Sorin 
8.  PREZENTAREA RAPORTULUI PRIMARULUI ORAŞ BUZIAŞ  PRIVIND STAREA 

ECONOMICĂ, SOCIALĂ ŞI DE MEDIU  A UNITĂŢII ADMINISTRATIV-

TERITORIALE BUZIAŞ  PE ANUL 2020.  

9.  PROBLEME CURENTE. 

 

Cine este pentru ordinea de zi ? 

         13 voturi pentru. 

ORDINEA DE ZI  se aprobă în unanimitate 

 

 

1. Presedintele de sedinta procedeaza la  citirea  procesului verbal din sedinta anterioara. 

           Se aprobă, în unanimitate, procesul verbal din sedinta anterioara , din 
11.03.2021. 
 

Dl. Baias : Doresc sa prezint condoleante colegului nostru Hudrea pentru pierderea 

suferita. 
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2. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea devizului general actualizat după 

suplimentarea Contractului de achiziție publică (Proiectare și Execuție) nr. 14.529 

din data 28.12.2018,  Actualizarea Indicatorilor tehnico-economici și a cofinanțării 

de la bugetul local pentru obiectivul de investiţii “ Reţea de canalizare în satul 

Silagiu, oraş Buziaş, judeţul Timiş”, înregistrat cu nr.  9/ 7383 din 17.03.2021. 

Intrebari , daca nu, va rog comisiile… 

 

 

Comisiile de specialitate prezinta, prin presedintii acestora, avizele, urmare a analizarii 

proiectului de hotărâre, astfel: 

Comisia  pentru programe de dezvoltare economico-socială , buget, finanţe, impozite şi 

taxe, administrarea domeniului  public şi privat, servicii, comerţ şi agricultură: 

AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru organizare şi dezvoltare urbanistică, amenajarea  teritoriului, 
realizarea lucrărilor  publice, protecţia mediului, conservarea  monumentelor 
istorice, de arhitectură, a parcurilor şi rezervaţiilor istorice de arhitectură, a 
parcurilor şi rezervaţiilor naturale; 

AVIZ FAVORABIL 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, familie, muncă, protecţie şi asistenţă socială, 

protecţie copii, juridică şi de disciplină; 

AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru turism, cultură, culte, tineret şi sport. 

AVIZ FAVORABIL 
  

Cine este pentru? 

13 voturi pentru. 

Proiectul de hotarare se aprobă în unanimitate 

 

3. Dl. Baias  : PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea modelelor personalizate 

ale legitimatiilor pentru alesii locali si ale semnelor distinctive ale calitatii acestora - 

UAT Buziaş, înregistrat cu nr.  11 / 7427 din 18.03.2021. 

           Am primit toti, stiti despre ce e vorba. 

dl. Munteanu : E vorba de o ordonanta cu date standard, o sa primiti legitimatii. 

dl. Baias : Comisiile , va rog. 

Comisiile de specialitate prezinta, prin presedintii acestora, avizele, urmare a analizarii 

proiectului de hotărâre, astfel: 

Comisia  pentru programe de dezvoltare economico-socială , buget, finanţe, impozite şi 

taxe, administrarea domeniului  public şi privat, servicii, comerţ şi agricultură: 
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AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru organizare şi dezvoltare urbanistică, amenajarea  teritoriului, 
realizarea lucrărilor  publice, protecţia mediului, conservarea  monumentelor 
istorice, de arhitectură, a parcurilor şi rezervaţiilor istorice de arhitectură, a 
parcurilor şi rezervaţiilor naturale; 

AVIZ FAVORABIL 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, familie, muncă, protecţie şi asistenţă socială, 

protecţie copii, juridică şi de disciplină; 

AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru turism, cultură, culte, tineret şi sport. 

AVIZ FAVORABIL 
  

Cine este pentru? 

13 voturi pentru. 

Proiectul de hotarare se aprobă în unanimitate 

 

4. PROIECT DE HOTĂRÂRE NR. 852 /19.02.2021  privind aprobarea  modificarii  

organigramei şi a statelor de funcţii ale Aparatului propriu de specialitate al 

Primarului, a Serviciilor şi Instituţiilor Publice Locale, înregistrat cu nr. 12 / 7424/ 

18.03.2021. 
Daca doreste cineva sau are intrebari ? 

dl. Munteanu : Prin Legea 57-Codul administrativ, functionalitatea aparatului 

primarului sta in a-si propune administrator public si doi consilieri personali.Avem 

aceasta functie de administrator public propus, pe care doresc sa vina dl Hudrea, in 

aparatul propriu al primarului, sa urmareasca proiectele de investitii : scoala , Parc, 

canalizare Bacova, si alte proiecte inclusiv cele prin PNDL. Urmarire si finalizare, 

inclusiv canalizare Silagiu, Scoala Silagiu, Bacova, apa. Tot ce tine de probleme de 

investitii si urmarirea lor . O sa fie urmarite de administrator public desemnat. dl. Baias. 

Intrebari… 

Comisiile de specialitate prezinta, prin presedintii acestora, avizele, urmare a analizarii 

proiectului de hotărâre, astfel: 

Comisia  pentru programe de dezvoltare economico-socială , buget, finanţe, impozite şi 

taxe, administrarea domeniului  public şi privat, servicii, comerţ şi agricultură: 

AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru organizare şi dezvoltare urbanistică, amenajarea  teritoriului, 
realizarea lucrărilor  publice, protecţia mediului, conservarea  monumentelor 
istorice, de arhitectură, a parcurilor şi rezervaţiilor istorice de arhitectură, a 
parcurilor şi rezervaţiilor naturale; 

AVIZ FAVORABIL 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, familie, muncă, protecţie şi asistenţă socială, 

protecţie copii, juridică şi de disciplină; 



5 

 

AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru turism, cultură, culte, tineret şi sport. 

AVIZ FAVORABIL 
  

Cine este pentru? 

12  voturi pentru. 1 abtinere dl. Hudrea  

 

dl. Munteanu >O sa avem o sedinta extraordinara pentru ca avem de aprobat proiectul 

pentru tablete scolare si laptop pentru profesori. Trebuie sa aprobam suma finala. 

 

dl. Baias : 

5. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind emiterea acordului pentru realizarea 

obiectivului de investiții „STAȚIE DE RIDICARE A PRESIUNII APEI 

POTABILE STRADA FLORILOR, ORAȘ BUZIAȘ”, beneficiar S.C. AQUATIM 

S.A., înregistrat cu nr. 10 /  7378 /17.03.2021. 

dl. Munteanu > E vorba de o cerere a noastra catre Aquatim pentru marirea presiunii 

pentru cartierul de pe strada Florilor.Dl director Vlaicu a dat aprobare si sa dam HCL sa 

inceapa lucrarile. 

dl.Opait< Termen de executare la aceasta lucrare , ca fapt divers? 

dl. Munteanu > Nu stiu, depinde achizitie. 

dl.Opait< E o problema  mare acolo, se bucura oamenii . 

 

Comisiile de specialitate prezinta, prin presedintii acestora, avizele, urmare a analizarii 

proiectului de hotărâre, astfel: 

Comisia  pentru programe de dezvoltare economico-socială , buget, finanţe, impozite şi 

taxe, administrarea domeniului  public şi privat, servicii, comerţ şi agricultură: 

AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru organizare şi dezvoltare urbanistică, amenajarea  teritoriului, 
realizarea lucrărilor  publice, protecţia mediului, conservarea  monumentelor 
istorice, de arhitectură, a parcurilor şi rezervaţiilor istorice de arhitectură, a 
parcurilor şi rezervaţiilor naturale; 

AVIZ FAVORABIL 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, familie, muncă, protecţie şi asistenţă socială, 

protecţie copii, juridică şi de disciplină; 

AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru turism, cultură, culte, tineret şi sport. 

AVIZ FAVORABIL 
  

Cine este pentru? 

13  voturi pentru.   

Proiectul de hotarare se aprobă în unanimitate 

 

6. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea prelungirii contractului de 

închiriere nr. 8948 / 25.04.2016 locatar: Dr. Banfalvi Alina Simona, pentru spaţiul 
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situat în Oraș Buziaș, str. Mihai Eminescu nr. 2 parter, fostul Dispensar Uman, 

înregistrat cu nr. 8 / 7160 /09.03.2021. 

 

Cine are nevoie de clarificari ? 

 

Comisiile de specialitate prezinta, prin presedintii acestora, avizele, urmare a analizarii 

proiectului de hotărâre, astfel: 

Comisia  pentru programe de dezvoltare economico-socială , buget, finanţe, impozite şi 

taxe, administrarea domeniului  public şi privat, servicii, comerţ şi agricultură: 

AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru organizare şi dezvoltare urbanistică, amenajarea  teritoriului, 
realizarea lucrărilor  publice, protecţia mediului, conservarea  monumentelor 
istorice, de arhitectură, a parcurilor şi rezervaţiilor istorice de arhitectură, a 
parcurilor şi rezervaţiilor naturale; 

AVIZ FAVORABIL 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, familie, muncă, protecţie şi asistenţă socială, 

protecţie copii, juridică şi de disciplină; 

AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru turism, cultură, culte, tineret şi sport. 

AVIZ FAVORABIL 
  

Cine este pentru? 

13 voturi pentru. 

Proiectul de hotarare se aprobă în unanimitate 

7.  Dl Baias : 

PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea desemnării consilierilor  locali care vor 

avea calitatea de evaluatori în cadrul comisiei de evaluare a performanțelor profesionale 

individuale ale secretarului general al orașului Buziaş, înregistrat cu nr. 13 / 7430  din  18.03. 

2021. 
 E vorba de d-na Lozer si de dl Kanton, propunerile din proiectul de hotărâre . 

dl. Munteanu <D-na Lozer, ca presedintele comisiei juridice si dl Kanton-vechi 

consilier. 

dl. Baias.Alte propuneri dacă mai sunt ? 

 dl. Munteanu < E o prevedere mai noua . 

 d-na Vlada < Prin Codul   administrative. 

 dl. Munteanu < E o chestiune formala , dar trebuie facuta. 

 d-na Vlada < Evaluarea se face ulterior, pentru 2020 partial,  eu am revenit din 

27.11.2020, si Alina , restul anului 2020. 

dl. Baias.Alte propuneri ? 

dl. Tuduce.Eu propun sa fie dl Kanton  bine si sa fie printre noi!!! 

 dl. Baias.Asta nu se discuta, cu siguranta . 

  Este  vorba de vot secret. 

            Se pun la dispoziţia consilierilor locali buletinele de vot cuprinzand propunerile din 

proiectul de hotărâre. 
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 d-na Lozer. Rezultat vot, ca urmare a numararii voturilor exprimate în buletinele 

de vot : 13 voturi pentru. 

 dl. Baias.Rezultatul e clar, cele doua persoane. 

 d-na Vlada : Se va emite dispozitia Primarului si cei 2 consilieri vor fi in componenta 

comisiei. 

 

Comisiile de specialitate prezinta, prin presedintii acestora, avizele, urmare a analizarii 

proiectului de hotărâre, astfel: 

Comisia  pentru programe de dezvoltare economico-socială , buget, finanţe, impozite şi 

taxe, administrarea domeniului  public şi privat, servicii, comerţ şi agricultură: 

Comisia  pentru programe de dezvoltare economico-socială , buget, finanţe, impozite şi 

taxe, administrarea domeniului  public şi privat, servicii, comerţ şi agricultură: 

AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru organizare şi dezvoltare urbanistică, amenajarea  teritoriului, 
realizarea lucrărilor  publice, protecţia mediului, conservarea  monumentelor 
istorice, de arhitectură, a parcurilor şi rezervaţiilor istorice de arhitectură, a 
parcurilor şi rezervaţiilor naturale; 

AVIZ FAVORABIL 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, familie, muncă, protecţie şi asistenţă socială, 

protecţie copii, juridică şi de disciplină; 

AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru turism, cultură, culte, tineret şi sport. 

AVIZ FAVORABIL. 

Proiectul de hotarare se aprobă în unanimitate. 

 

  

 

8. PREZENTAREA RAPORTULUI PRIMARULUI ORAŞ BUZIAŞ  PRIVIND 

STAREA ECONOMICĂ, SOCIALĂ ŞI DE MEDIU  A UNITĂŢII 

ADMINISTRATIV-TERITORIALE BUZIAŞ  PE ANUL 2020. 

 

dl. Munteanu > In fiecare an trebuie prezentat pentru anul anteruior . O sa-l postam. 

La ,, mediu,, ,din pacate, am mai platit pentru ca nu e facuta colectarea selectiva.Trebuie 

sa imbunatatim gradul de colectare. 

Suntem printre orasele fruntase din judet dar totusi platim. O sa insistam pe colectarea 

deseurilor din cosntrucrii, voluminoase. 

O sa gindm un regulament pentru deseuri din  constructii, cit sa colectam fara taxa si cit 

cu taxa. 

dl. Cindea > Pina la un mc e gratis. 

d-nl Munteanu>  Sa gândim putin. 

dl. Baias > Si o solutie cu taxa pentru cei care au mai mult . 

dl.Tuduce > Sa facem undeva niste  gropi.   

d-nl Munteanu>  Am mai pus pe niste drumuri agricole. In gropi , ne amendeaza garda 

de mediu. 
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Pentru electrice e rezolvat. 

In doua luni incep lucrarile la baza sportiva de pe str Eminescu. 

Am demarat canalizarea la Bacova prin POIM-Aquatim. 

Vom incepe la proiectul  PARC, strazile cu scoala o sa fie mai greu. 

Mai  sunt nemultumiri la Bacova pentru lucrarile de canalizare , am luat legatura si vor  

remedia . Am semnat proiecte pentru tablete, baza sportiva, imbunatarire servicii 

educationale. 

Pentru pasune facem licitatie, ca urmare a unor renuntari. 

Ca urmare a unor sesizari, politia locala verifica situatia efectivelor de animale cu 

documente cu tot. Dorim sa fie realitatea. 757 ha pasune .a primariei. Vreo 2 ha pasune 

sunt la Strabag, alte 2 sunt in curte la Megaprofil. O sa vedem ce o sa facem. 

Asa s-au facut pe vremuri lucrarile cadastrale, apar pasune dar nu mai sunt de mult. 

Ca organigramă,  total posturi 132 , inclusiv asistenti personali 50, 39 personal 

contractual,34 functionari publici, 6 personal de conducere, 2 demnitari. Asistentii 

personali sunt tot angajatii primariei 5o posturi, ocupate 32. Daca vine omul cum sa nu-l 

iei. Avem si 47 persoane cu indemnizatii, 

 Pentru  gradinita de la Bacova dorm reabilitarea termica, pâna 90% aport fonduri 

UE si 10 % aportul primariei. Sa depunem pentru scoala si gradinita de la Bacova si 

Silagiu, desi numarul de copii este in scadere. 

 Speram sa rezolvam  terenuri pentru tineri ca sa mai atragem tineret spre casa. Sa 

vina acasa, dar pentru asta trebuie sa creem si noi niste conditii. 

d-na Lozer. Azi avem inscris un numar de 809 elevi . 

dl. Munteanu <Am facut diligentele pentru Centru de vaccinare , avem 40  persoane cu 

contract , 4 registratori, 9 medici, restul asistenti,  

Avem, la nivel  UAT, serviciul UPU ,  serviciul de permanenta, medici de familie, 

medici specialisti. 

 Grad de colectare, 450 mii lei, aproximativ 90% în 2020, Bugetul local , probabil 

dupa 2-3 saptamini o sa fie . Aproximativ 3 mil euro, 1 milion din taxe locale, si 2 de la 

bugetul de stat. 

 Serviciul  Politiei locale functioneaza 7+ 1 si in fiecare semestru prezinta raport. 

In primul rind am mers pe preventie , dar trebuie sa fim si ordonati. 

 Activitatea  asistenta social, pe aceste probleme sa fiti de acord la buget sa luam 

câteva  locuinte  tip container. 

EX . cazul Trabajko, are contract din 85 , dar pica casa pe el. Mai avem cazul Lomora, 

că dl.  Pobega a murit. Pâna rezolvam blocul de la garnizoana, care va dura  ceva sa 

avem 2-3 containere. 

dl. Deheleanu > In 2 ani , daca se face popicarie , campionatul european se va muta la 

Buzias. 

dl. Munteanu >  Daca aveti intrebari , va stau la  dispozitie . 

 La multi ani lui Flavius pentru ziua de maine. 

dl. Baias >   Ati spus de reabilitare termica la Bacova, nu stiu daca nu se poate face si la 

blocuri? 

dl. Munteanu >  daca sunt legal constituiti in asociatii .20% primarie, 60% bani UE, 

20% aport propriu, dar sa fie obligatoriu constituiti in asociatii. Am incercat si pe str 

Florilor  . 

 Dorim si pentru reabilitare instalatii de apa, coloane tot. E destul de dificil. 

dl. Tuduce > Referitor la aceasta propunere de 30 miliarde, se va inanta catre primarii ? 

dl. Munteanu >  Dl Cseke Atila are o propuenre vreo 786 mil sa fie ptr UAT, ca fiecare 

UAT sa primeasca o suma de aproximatifv 3 mil/oras, pusi la disapozitie pentru proiecte 
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mature; sa  gasim solutii, sa facem consultare ce proiect se doreste prioritar inainte de a 

lua o decizie. 

dl. Tuduce > Ma  gindesc ca se pune accent pe poluare , sa luam un autobuz electric. 

dl. Munteanu >  Nu unul , sase. Se vor  da pe mediu, special pentru orase statiuni, dar 

trebuie sa finalizam strategia de mobilitate urbana . 

dl. Tuduce > Asta e pe termen lung, asta ar fi  urgent . 

dl. Munteanu >  Nu  mai bine  fac sant si canal decit  masina care duce la gara? 

             dl. Opait >  Panouri solare pentru iluminat public, e favorabil la noi asta. 

dl. Munteanu >  E costisitor si de durata . 

dl. Baias >  Ca locatie, unde ? 

dl. Cindea >  Ca locatie, unde ? 

dl. Munteanu >  Parcul din zona Grivitei e iluminat pe panouri. 

  Eu  m-am gindit la o eoliana pe deal la Silagiu si da curent pentru tot 

orasul . 

dl.Opait< Pentru vânt, nu e zona favorabilă, dar ,pe solar, am facut studiu eu. La Bacova 

se plâng de iluminat . 

dl. Munteanu >  Nu avem buget. Si la Bacova si la Silagiu intra in reabilitare , la 

Bacova o sa fie pe fiecare stalp si la Silagiu doar pe existent .                   

dl.Opait< Termen final pentru lucrari Enel ? 

dl.Munteanu < Ei trag tare, trebuie sa termine . 

dl. Mioc < O propunere noua, o dorinta sa putem infiinta un grup al tuturor agentilor 

economici ai orasului. Un grup de întalniri lunare sa putem discuta Strategia de 

dezvoltare a orasului nostru. Putem sa promovam mai rapid orasul.  E foarte important 

sa avem un grup al nostru. 

 dl.Munteanu < Un lucru minunat, dar tine de dumneavoastra . 

  dl. Mioc < Dar sa avem sustinere . 

 dl. Baias >  Alex Iovescu, la Şag, a încercat sa o duca  spre un ONG. Cred ca si noi, in 

zonă, tot asa ar trebui ! 

d-na Lozer > E greu sa-i unesti, sa vezi citi vin !!! 

 dl.Munteanu <  Dorinta noastra e sa mutam impozitele si taxele in curtea Primariei , în 

cladirea existenta si spatiul unde sunt taxele sa fie Centru de informare turistica si pentru 

antreprenoriat, în sprijinul dezvoltareii afacerilor. 

  dl. Mioc < Ati facut intalniri de gen si ar fi benefice. 

  dl.Munteanu < Modificarea Strategiei, e în consultare si apoi sa o aprobam revizuita. 

dl. Ciolacu < Se practica, în unele localitati, de 2-3 luni sa ne intalnim cu ei . 

dl.Munteanu <In 2016 am incercat cu reprezentanti de zona, dar nu a mers. Nu avem, 

spirirt civic si sa lucram cu dezvoltarea mentalitatii. Sa lucram la noi. 

dl. Tuduce <  Revin la o problema, cred ca se poate rezolava, un adapost pentru cainii 

vagabonzi. 

   dl.Munteanu <  S-a constituit ADI la  nivel de judet, se face recensamint si sa  vada 

unde vor fi constituite adaposturi. Avem deja 2 capcane si sa facem adapost pentru 10-15 

animale la sector. Prinsi, castrati, cipati si ce ptem dam mai departye prin ONG-uri.La 

ora actuala avem 104 caini. Cainii sunt o problema delicata . 

dl.Tuduce< Am supus atentiei o problema si nu am lamurit-o deloc legat de impozite si 

taxe . 

   dl.Munteanu <  Veniti luni si luati legatura . 

    dl.Tuduce< Am fost si nu am lamurit nimic, diferenta dintre 0,3 si 0,2 cit e diferenta.? 

0,10 nu e acelas lucru. 

dl. Baias >  0,13 si 0,10 , e 30%. 

dl. Tuduce >  La persoane fizice de la  0,10 la 0,13? Sa se aplice ce am votat!!! 
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dl. Baias< Alte lamuriri aparatul de specialitate poate da. Am rugamintea sa dam 

cuvintul domnului coleg Hudrea. 

dl.Hudrea < In primul rand, multumesc domnului Primar pentru încrederea acordata, 

pentru ca ne cunoastem de  foarte multa vreme, nu trebuie sa-l conving . Vreau sa va 

asigur ca nu vin în Primarie pentru un post  caldut. Voi fi angajat pe un contract de 

management pe durata mandatului primarului. Vin dupa 6 mandate de consilier local. 

Dupa 20 de ani de consilier sigur ca poti sa ajuti implicându-te activ in proiecte . 

 Sunt dornic  sa ma implic , folosind experienta pe care o am în rezolvarea 

proiectelor existente ale domnului primar si vice. 

 La a sasea configuratie a Consiliului, pot să spun că acum este  una reustită, unii 

consilieri care au experientă , 4 persoane cu entuziasmul tinerilor si a noilor veniti  . Va 

rog sa  fiti în continuare alaturi , la proiectele existente ale domnului primar, si chiar 

daca trebuie sa fie opozitie, să fie constructivă nu distructivă , Buziasul e o comunitate 

mica , în primul rand sa ne gindim la Buzias , sa nu ne gindim la simpatii si antipatii 

personale . 

Daca am suparat pe cineva , sa ma ierte  si colaboram în continuare . 

dl. Munteanu >  .O sa aiba de lucru !! Cristi stie . Când am venit eu la Buzias , în 2005, 

au zis de unde stiu multe . Eu nu uit, avem niste termene, cu toata stima pentru colegii 

din Primarie , am gasit un personal static, care nu erau obisnuti cu proiecte. Eu am 

cerintele mele si standardele pe care le impun ! 

dl. Baias< Am coleg de facultate in 3 zile a fost gasit mort .( situatia  COVID) 

dl.Ciolacu< Cind ajungi la Babes si vorbesti , toata lumea plange. Nu mai rezista nici ei. 

dl. Munteau >   Va rog sa-i incurajati pe toti sa faca vaccin   .\ 

dl. Baias >  a fost o sedinta benefica . 

 

Se aprobă urmatoarele  hotarari : 

 

 HOTĂRÂREA nr. 7/26.03.2021, privind aprobarea devizului general actualizat după 

suplimentarea Contractului de achiziție publică (Proiectare și Execuție) nr. 14.529 din data 

28.12.2018,  Actualizarea Indicatorilor tehnico-economici și a cofinanțării de la bugetul 

local pentru obiectivul de investiţii “ Reţea de canalizare în satul Silagiu, oraş Buziaş, 

judeţul Timiş”, înregistrat cu nr.  9/ 7383 din 17.03.2021. 

 HOTĂRÂREA r. 8 /26.03.2021 privind aprobarea modelelor personalizate ale 

legitimatiilor pentru alesii locali si ale semnelor distinctive ale calitatii acestora - UAT 

Buziaş, înregistrat cu nr.  11 / 7427 din 18.03.2021. 

HOTĂRÂRE NR. 9/26.03.2021  privind aprobarea  modificarii  organigramei şi a statelor 

de funcţii ale Aparatului propriu de specialitate al Primarului, a Serviciilor şi Instituţiilor 

Publice Locale, înregistrat cu nr. 12 / 7424/ 18.03.2021. 

HOTĂRÂREA  nr. 10/26.03.2021 privind emiterea acordului pentru realizarea obiectivului 

de investiții „STAȚIE DE RIDICARE A PRESIUNII APEI POTABILE STRADA 

FLORILOR, ORAȘ BUZIAȘ”, beneficiar S.C. AQUATIM S.A., înregistrat cu nr. 10 /  7378 

/17.03.2021. 

HOTĂRÂREA nr. 11/26.03.2021, privind aprobarea prelungirii contractului de închiriere 

nr. 8948 / 25.04.2016 locatar: Dr. Banfalvi Alina Simona, pentru spaţiul situat în Oraș 

Buziaș, str. Mihai Eminescu nr. 2 parter, fostul Dispensar Uman, înregistrat cu nr. 8 / 7160 

/09.03.2021. 
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HOTĂRÂREA nr. 12/26.03.2021 privind aprobarea desemnării consilierilor  locali care 

vor avea calitatea de evaluatori în cadrul comisiei de evaluare a performanțelor 

profesionale individuale ale secretarului general al orașului Buziaş, înregistrat cu nr. 13 / 

7430  din  18.03. 2021. 

 

Preşedintele de sedintă  declară ședința închisă. 

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal . 

 

 

 

PREȘEDINTE DE  SEDINTĂ,    SECRETAR GENERAL AL UAT ORAS BUZIAS 

CONSILIER LOCAL     

BAIAȘ CLAUDIU GABRIEL                    VLADA CRISTINA 

 

 

SEMNATURI CONSILIERI LOCALI 


